
I-Stämme

f.

1sg. turris 1pl. turres

2 turris 2 turrium

3 turri 3 turribus

4 turrim 4 turres

6 turri 6 turribus

n: z.B.: -e

1sg. mare 1pl. maria

2 maris 2 marium

3 mari 3 maribus

4 mare 4 maria

6 mari 6 maribus
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o-Deklination

o-Deklination-Wörter sind Masculinum und neu-
trum.: m:

1sg. discipulus 1pl. discipuli

2 discipuli 2 discipulorum

3 discipulo 3 discipulis

4 discipulum 4 discipulos

5 discipule 5 discipuli

6 discipulo 6 discipulis

Auch die Wörter auf –er werden nach der o-Dekli-
naiton dekliniert. n:

1sg. oppidum 1pl. oppida

2 oppidi 2 oppidorum

3 oppido 3 oppidis

4 oppidum 4 oppida

6 oppido 6 oppidis

Konsonantische Deklination

Die Endungen der konsonantischen Deklination sind 
erst ab dem Genetiv immer gleich: ( bei Neutrum 
Nom. = Akk. In Pl. –a)

1sg. z.B. Lection (f) 1pl. lectiones

2 lectionis 2 lectionum

3 lectioni 3 lectionibus

4 lectionem 4 lectiones

6 lectione 6 lectionibus

Mischstämme

1sg. urbs 1pl. urbes

2 urbis 2 urbium

3 urbi 3 urbibus

4 urbem 4 urbes

6 urbe 6 urbibus

e-Deklination

Die Wörter der e-Dekl. sind f. außer 2 Ausnahmen

1sg. res 1pl. res

2 rei 2 rerum

3 rei 3 rebus

4 rem 4 res

6 re 6 rebus

u-Deklination

Die Wörter sind fast alle m.

1sg. passus 1pl. passus

2 passus 2 passuum

3 passui 3 passibus

4 passum 4 passus

6 passu 6 passibus

1 = Nominativ, 2 = Genetiv, 3 = Dativ, 
4 = Akkusativ, 5 = Vokativ, 6 = Ablativ

Endung: -us, -a, -um

Sg. Masculinum Feminina Neutrum Pl. Masculinum Feminina Neutrum

1 magnus magna magnum 1 magni magnae magna

2 magni magnae magni 2 magnorum magnarum magnorum

3 magno magnae magno 3 magnis

4 magnum magnam magnum 4 magnos magnas magna

5 magne magna magnum 5 magni magnae magna

6 magno magna magno 6 magnis

Adjektive

a-Deklination

a-Deklination-Wörter sind Feminina: 

1sg. insula 1pl. insulae

2 insulae 2 insularum

3 insulae 3 insulis

4 insulam 4 insulas

6 insula 6 insulis

Deklinationen



Idem – Eadem – Idem: Derselbe, dieselbe, dasselbe

1sg. idem eadem idem 1pl iidem eaedem eadem

2 eiusdem 2 eorundem earundem eorundem

3 eidem 3 iisdem

4 eundem eandem idem 4 eodem easdem eadem

6 eodem eadem eodem 6 isdem

Qui – que – quod: Welcher, welche, welches; der, die, das

1sg. qui quae quod 1pl qui quae quae

2 cuius 2 quorum quarum quorum

3 cui 3 quibus

4 quem quam quod 4 quos quas quae

6 quo qua quo 6 quibus

Ille – Illa – Illud: Jener, jene, jenes

1sg. ille illa illud 1pl illi illae illa

2 illius 2 illorum illarum illorum

3 illi 3 illis

4 illum illam illud 4 illos illas illa

6 illo illa illo 6 illis

Ipse – ipsa – ipsum: (er, sie, es) selbst

1sg. ipse ipsa ipsum 1pl ipsi ipsae ipsa

2 ipsius 2 ipsorum ipsarum ipsorum

3 ipsi 3 ipsis

4 ipsum ipsam ipsum 4 ipsos ipsas ipsa

6 ipso ipsa ipso 6 ipsis

Hic – haec – hoc: Dieser, diese, dieses

1sg. hic haec hoc 1pl hi hae haec

2 huius 2 horum harum horum

3 huic 3 his

4 hunc hanc hoc 4 hos has haec

6 hoc hac hoc 6 his
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Personalpronomen

1sg. ego tu is - ea - id 1pl. nos vos ii - eae - ea

2 mei tui eius 2 nostri vestri eorum-earum-eorum

3 mihi/mi tibi ei 3 nobis vobis iis

4 me te eum - eam - id 4 nos vos eos - eas - ea

6 a me/mecum a te/tecum eo - ea- eo 6 z.B. nostrum z.B. vostrum iis

Pronomen

Possessivpronomen

Singular Plural

Meus 3 noster,-ra, -rum

Tuus 3 vester, -ra, -rum

Suus 3 suus 3

Demonstrativpronomen

Is – Ea – Id (siehe Personalpronomen): dieser, diese, dieses

Als Fragewort 3 cui

1 quis quid 4 quem quid

2 cuius 6 quo

1 = Nominativ, 2 = Genetiv, 3 = Dativ, 4 = Akkusativ, 6 = Ablativ


